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Team Taakveld Onderwerp Toelichting 

Marjan van Kampen – Nouwen  

Toezicht en 

handhaving/Openbare 

orde en veiligheid (inclusief 

brandweer, 

reddingsbrigades en 

vergunningen bijzondere 

wetten) 

 Bijzondere Wetten Evenementenbeleid Burgmeester van Kampen-Nouwen heeft eerder 

aangegeven in Q4 2023 met beleid voor 

evenementen te komen. Vaststelling van het beleid 

door het college verschuift naar iets over de 

jaargrens, Q1 2024. Het college is bevoegd om het 

evenementenbeleid vast te stellen. Wij gaan in 

gesprek met uw griffie om een werksessie te 

organiseren in Q1 2024 voorafgaand aan 

vaststelling van het beleid in het college. Om u op 

deze manier mee te nemen in het beleid en de 

keuzes. 

Puck de Nijs – Visser  

Sociale Ontwikkeling 

 

  Onderwijs en jeugd Het jongerenwerk op de voortgezet onderwijs 

scholen wordt met één kalenderjaar verlengd (tot 

en met december 2024) vanuit de NPO middelen. 

De schoolbesturen van het Vonk en Regius hebben 

hier een gezamenlijke aanvraag voor ingediend.  

Sociale Ontwikkeling 

 

Sport, spelen en 

sportieve recreatie 

 

Multitreffer Op 15 november jl. heeft een tweede overleg 

plaatsgehad met het bestuur van DOKO, bedoeld 

om te komen tot een voor iedereen acceptabele 

gebruiksovereenkomst van de DOKO-ruimte. Het 

was een constructief overleg. De komende periode 

wordt bezien of een derde afsluitend overleg nog 

nodig is. Volgende week start het slotoverleg met 

de aannemer. De bedoeling is dat het contract nog 

dit jaar wordt ondertekend. De aannemer heeft 

aangegeven in dat geval te kunnen starten in de 

maand april 2024 en het werk eind van dat jaar te 

kunnen opleveren. Ook start het overleg met het 

bestuur van Multitreffer over de concept huur- en 

subsidieovereenkomst.  

Voortgang Samen op Kop  Rapport Elke Regio Telt! We hebben actief deelgenomen aan diverse 

bijeenkomsten over de behandeling van het 



rapport bij de Tweede Kamer. En we gaan als 

voorbeeldregio met BZK invulling geven aan de 3 

aanbevelingen (herijking investeringslogica van het 

Rijk, de kansenagenda en de samenwerking met 

het Rijk). 

Sociale ontwikkeling   Urgente projecten onderwijshuisvesting 

 

De geluidsisolatie bij de Hoge Akker in Tuitjenhorn is 

uitgevoerd. 

De lekkage bij de Hoge Ven in Warmenhuizen wordt 

op dit moment opgelost. 

De aanbesteding door het Regius ten behoeve van 

de verduurzaming is afgerond, in april 2024 wordt 

gestart met de werkzaamheden. Hiermee zijn we op 

tijd om gebruik te maken van de SUVIS 

subsidieregeling. 

Sociale ontwikkeling 

 

 Brede Adviesraad Sociaal Domein 

 

Op 8 november 2023 zijn drie nieuwe leden voor de 

Brede Adviesraad Sociaal Domein geïnstalleerd. Er 

zijn nu in totaal dertien leden en een secretarieel 

ondersteuner. Momenteel zijn er ook drie kandidaat-

leden. De Adviesraad wil graag nog uitbreiden door 

ervaringsdeskundigen te werven als leden. 

 

Met de Adviesraad maken we goede stappen in de 

verbinding met elkaar en de 

werkwijze/werkafspraken. De wens van de 

Adviesraad is om nog meer zichtbaar te zijn voor 

inwoners. Hiervoor gaan we een plan van aanpak 

opmaken. 

Sociale ontwikkeling 

 

 Energietoeslag 2023 

 

Er is door het college 31 oktober een besluit 

genomen over de energietoeslag 2023. De toeslag 

wordt uitgekeerd aan bewoners die al bij ons 

bekend zijn. Nieuwe aanvragen kunnen tot 30 juni 

2024 ingediend worden. 

Simco Kruijer 

Wonen Ruimtelijke Ontwikkeling Wooninstrumenten - Huisvestingsverordening Via de toekomstige Wet Versterking Regie op de 

Volkshuisvesting wordt een Huisvestingsverordening 

met daarin verplichte urgentieregels verplicht 

gesteld. De Huisvestingsverordening regelt de 

toewijzing van sociale- en middenhuurwoningen. De 



planning is dat in Q2 2024 de verordening met u kan 

worden gedeeld.  

 Ruimtelijke Ontwikkeling  Wooninstrumenten – Sociaal 

Vereveningsfonds 

De projectopdracht Sociaal Vereveningsfonds is 

goedgekeurd door het college. Het Sociaal 

Vereveningsfonds geeft een zogenoemde 

afkoopregeling wanneer kleine projecten niet 

kunnen voldoen aan de eis van 30% sociale huur. 

De planning is dat in Q2 2024 een voorstel voor het 

fonds door het college met uw raad wordt gedeeld.   

 Ruimtelijke Ontwikkeling  Wooninstrumenten - Woonzorgvisie Regionaal wordt onderzocht of gezamenlijk een 

woonzorgvisie opgesteld kan worden voor de Kop 

Noord Holland Noord. De planning voor 

behandeling van de woonzorgvisie is Q2 – 2025. 

Ruimtelijke  

Ordening 

Fysieke Leefomgeving Implementatie Omgevingswet + 

initiatiefvoorstel participatie 

De Omgevingswet treedt op 1-1-2024 in werking. 

Ten behoeve van een goede uitvoering is het 

noodzakelijk dat de raad voor de invoeringsdatum 

een aantal besluiten neemt in de vergadering van 

december as. Onderdeel van de Omgevingswet is 

ook het participatievraagstuk. Uw raad heeft eerder 

een Initiatiefvoorstel van JessLokaal, CDA en PvdA 

over dit onderwerp aangenomen. In Q1 2024 zal de 

handreiking participatie bij initiatieven bouw/RO uw 

kant op komen.  

Ruimtelijke Ordening Fysieke Leefomgeving Telecommasten Er is een omgevingsvergunning verleend voor een 

telecommast aan de Parallelweg ter hoogte van 

Sint Maartensvlotbrug. Het betreft een mast van 

40m hoog. Participatie heeft plaatsgevonden. Er 

waren 6 zienswijzen tegen de komst van de mast. 

De bezwaartermijn loopt. 

Daarnaast loopt er een conceptaanvraag voor een 

telecommast op het strand van Callantsoog (18m 

hoog). Er is nog geen beslissing genomen. 

Binnenkort (waarschijnlijk Q1 2024) zal het plan door 

KPN worden gepresenteerd aan het dorp.  

Economische Zaken  Wonen, economie en 

mobiliteit 

Economische Agenda Op dit moment ligt de Economische Agenda ter 

inzage. De participatietermijn loopt af eind 



november. Daarna wordt de reacties beoordeeld 

en eventueel verwerkt. Afhankelijk van de 

hoeveelheid reacties kan een planning worden 

bepaald wanneer de agenda ter besluitvorming 

voorligt aan het college en de raad.  

Recreatie en toerisme Wonen, economie en 

mobiliteit 

Destinatiemarketing Holland boven 

Amsterdam (HbA) 

HbA stopt per 1-1-2024. De gemeenten en ONHN 

zijn in gesprek over de juiste afwikkeling en 

overdracht naar de gemeenten. In de Kop zijn we 

met de 4 gemeenten aan het onderzoeken hoe we 

voor de Kop verder kunnen. Ook de toeristische 

promotie voor Schagen wordt hierin meegenomen. 

De raad zal binnenkort via een RIM uitgebreid 

geïnformeerd worden.  

Recreatie en toerisme Wonen, economie en 

mobilitieit 

Toeristische Agenda Kop Er is een uitvraag opgesteld voor het opstellen van 

een toeristische agenda met uitvoeringsprogramma 

voor de Kop, zoals genoemd in de 

Samenwerkingsagenda. Momenteel worden drie 

bureaus benaderd om een offerte uit te brengen. 

Onderdeel van de uitvraag is uitgebreide 

participatie met de toeristische sector. De planning 

is eind januari 2024 te starten.  

Haydar Erol  

Financiën   Ons meerjarenperspectief is voor de jaren 2026 en 

2027 negatief (zie begroting 2024). Wij werken aan 

een knoppenmodel. Dit model moet voor college 

en raad inzichtelijk maken welke financiële keuzes 

welke gevolgen hebben. Om zo bij de begroting 

2026 een sluitend meerjarenperspectief te krijgen. 

Wij willen een eerste versie met u delen rond de 

Kadernota voor de begroting 2025.  

Seniorenbeleid  Langer vitaal thuis Het werkgebied gaat uitgebreid worden naar 

Hollands Kroon en Warmenhuizen. Half december 

2023 is daarvan de kick off. De evaluatierapporten 

zijn in de afrondende fase en zullen worden 

gedeeld met uw raad wanneer gereed. 



  Welzijn op recept Er is een gesprek geweest met HKN Huisartsen. De 

wens is de samenwerking met huisartsen te 

versterken. Zorg Optimalisastie Noord-Holland (ZonH) 

zal door HKN gevraagd worden ons hierbij te 

helpen.  

  Trefpunt Gezond&Zo Het Trefpunt is nu een paar maanden open. De 

stuurgroep bestaande uit de verschillende partijen is 

zoekende naar mogelijkheden om de toeloop te 

vergroten. Er wordt onder meer gedacht aan meer 

inzet van Wonen plus Welzijn. We zien een kleine 

groei van het aantal gebruikers. 

  Respijtzorg/ logeren Samen met regio Alkmaar en West-Friesland gaat 

toegewerkt worden naar een gezamenlijke vorm/ 

financiering van respijtzorg. Begin 2024 organiseren 

we een grote bijeenkomst voor alle aanbieders uit 

de drie regio's. 

Inclusieve samenleving Sociale Ontwikkeling  Inclusie agenda Op 11 december 2023 zou uw raad op een 

informatieavond worden bijgepraat over de inclusie 

agenda. Zoals toegelicht in de 2de 

Tussenrapportage wordt deze informatieavond 

verplaatst naar halverwege 2024. De gesprekken 

over de inhoud van de agenda lopen en vragen 

om nog een nuance in de projectopdracht. Dit 

vraagt bij nader inzien meer tijd.  

Inclusieve Samenleving  Sociale Ontwikkeling  Syposium LATER Op 21 november vond het informatieve en 

interactieve symposium LATER plaats in Alkmaar. Dit 

betreft een regionale samenwerking tussen 

Alkmaar, Dijk en Waard, de provincie en Schagen. 

Tijdens dit symposium wordt ingezet op 

bewustwording en kennisoverdracht over 

regenboogouderen, zodat er een veilige omgeving 

gecreëerd kan worden voor deze groeiende groep 

van mensen van 65+ jaar binnen de LHBTIQ+-

gemeenschap. Namens Schagen sloot wethouder 

Erol aan.  

Inclusieve Samenleving  Sociale Ontwikkeling  Roze Schakel De Roze Schakel is een ontmoetingsactiviteit voor 

mensen binnen de LHBTIQ+-gemeenschap die 



achttien jaar of ouder zijn. Deze activiteit vindt eens 

per maand op de zondag plaats in de Groene 

Schakel. Het is een samenwerking tussen 

Wijkvereniging Groeneweg en Wonen plus Welzijn, 

met steun waar nodig van de gemeente. Het doel 

van de bijeenkomsten is om de doelgroep met 

elkaar te verbinden en een veilige omgeving te 

creëren om jezelf te kunnen zijn. De eerste drie 

bijeenkomsten zijn druk bezocht met een 

gemiddelde van 28 bezoekers. 

Inclusieve Samenleving  Sociale Ontwikkeling  Regenboogweek De Regenboogweek heeft plaatsgevonden in de 

week van 9 oktober. Tijdens deze week vonden de 

volgende activiteiten plaats: de Roze Schakel, het 

hijsen van de progess pride vlag door wethouder 

Haydar Erol, een fototentoonstelling over 

regenboogouderen in de bibliotheek van 

Tuitjenhorn, petit fours tijdens de oordeelsvormende 

vergadering en voor collega’s en de 

regenboogviering in de Grote Kerk. 

 

Hans Heddes 

Openbare Ruimte 
 

Verkeer en vervoer 
 

Wegen Recent is het prioriteiten bestek asfalt aanbesteed 

zodat wij bij een aantal weg-locaties de slechte 

toestand aan kunnen pakken.  

Duurzaamheid & RO Duurzaamheid Nieuwsbrief Duurzaamheid   De nieuwsbrief is begin november weer verstuurd. 

We willen de frequentie iets verhogen, de 

nieuwsbrief wordt veel gelezen. Het aantal 

abonnees is gestegen naar 730. 

 Duurzaamheid Ontwikkelingen rondom Transitievisie warmte Vanuit de Transitie Visie Warmte (TVW) zijn we bezig 

met het opzetten van een Lokale Isolatieaanpak 

voor Schagen. Deze is gericht op het isoleren van 

788 woningen met de labels D, E, F en G, met een 

WOZ-waarde van óf de NHG-grens (429.000), óf het 

gemiddelde van Schagen (349.000). We zijn op dit 

moment bezig met de Europese aanbesteding voor 

de uitvoerende partij van de aanpak.  



  

De Isolatieaanpak wordt bemoeilijkt door de wet 

natuurbeheer, ook wel ‘het vleermuizenprobleem’ 

genoemd. Een soortenmanagementplan (SMP) 

moet worden opgesteld hiervoor. 

 Duurzaamheid Zon op dak De Noordkop gemeenten werken samen in de RES- 

opgave voor Zon op Dak. 

Een plan van aanpak is nu ook gemaakt voor 

Schagen en contact met de Ondernemersfederatie 

is gelegd. Op korte termijn volgt een RIM aan de 

raad waarin de status van meerdere projecten 

binnen duurzaamheid wordt gegeven, waaronder 

ook Zon op Dak. 

 

 Duurzaamheid Spoor D TVW: onderzoek warmtenet We zijn een onderzoek gestart met een externe 

partij naar de mogelijkheden voor een warmtenet in 

gemeente Schagen. We verwachten de eerste 

resultaten in het eerste kwartaal van 2024. 

 

 Duurzaamheid i.s.m. 
sociaal domein 

Energiearmoede Brieven inzake energiearmoede worden vanaf 

september verstuurd, dit wordt door inwoners 

positief ontvangen. De brief naar de laatste groep 

ligt begin volgende week op de mat bij de 

inwoners.  

Om de slaagkans te verhogen zijn we samen met 

onze maatschappelijke partners bezig met het 

opstellen van een herhaalbrief. We zoeken de 

samenwerking met maatschappelijke partners 

omdat we weten dat mensen uit die doelgroep 

vaak meer vertrouwen in welzijnsorganisaties heeft. 

Openbaar Gebied Beheer buitenruimte Samenwerking met Gemeente Hollands 
Kroon 
 

Onze gemeente en Hollands Kroon gaan 
gezamenlijk de Zandweg te Zijdewind aanpakken. 
Hiervoor hebben wij een 
samenwerkingsovereenkomst afgesloten zodat de 2 
gedeelten als 1 werk in uitvoering gebracht kunnen 
worden. 
 



 


